
 

 

 

 

 

 

 

 

Milí přátelé, 

přijměte naše novoroční pozdravení z Nového Dvoru. Vánoční svátky plné kouzelné 

atmosféry a společných chvilek s těmi nejdražšími jsou bohužel za námi. Doufáme, že jste 

si tyto výjimečné okamžiky plné radosti, klidu, pohody a vzájemného sdílení v kruhu 

rodinném i blízkých přátel opravdu užili a uchovali ve svých srdcích. Tyto vzpomínky mají 

totiž neuvěřitelnou sílu. Do naší každodennosti přináší nezdolnou energii, sílu a chuť 

radostně pokračovat po naší životní cestě vstříc novým zážitkům a zkušenostem.   

 

 

Štědrovečerní nadílka plná života a radosti 

 

  

S velkým potěšením s vámi sdílíme 

naši velkou radost ze štědré vánoční 

nadílky. Naší fence se narodilo 7 štěňat, 

která se mají opravdu k světu! Jsou to čilí 

a hraví průzkumníci, kteří se nebojí 

objevovat svět. Rostou jako z vody a čím 

dál tím více se projevují jejich rozdílné 

povahy. 
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    Pod ochranou matky se budou u nás ještě pár týdnu rozkoukávat. Pak už se 

ale zvesela rozutečou za již netrpělivě čekajícími budoucími majiteli. 

 

 

Těšte se společně s námi z nového roku 

 

 

 V tomto roce pro vás chystáme několik novinek, které mají jedno společné. Jsou 

tvořeny surovinami, jež rostou do krásy a plné chuti na zahradě v Novém Dvoru. O 

tu se stará bratr Rafael, který pro vás vyrábí přírodní kosmetiku. Musíme vám 

prozradit, že se s láskou a neuvěřitelnou pečlivostí stará také o naše přírodní 

bohatství. Celoročně zásobuje kuchyni vynikající zeleninou 

dosahující leckdy nebývalých rozměrů. 

 

  

 

 

Novoroční dýňové překvapení 

 

 

Třeba takovými dýněmi, kterým se u nás neobvykle daří. Bohatá úroda ho 

přivedla na nápad zkusit zpracovat dýni nějak netradičně, třeba formou 

ovocných delikates. A protože od myšlenky k činu nemá nikdy daleko, nelenil, 

vybavil se potřebným zařízením a dal se do pokusů.  
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Tak spatřila světlo světa dýňová dobrota, která 

bratrům velmi zachutnala. Ti se shodli se, že si 

rozhodně zaslouží, abyste si její delikátní jemnou 

ovocnou chuť mohli dopřát i vy. 

 

S radostí vám tak představujeme naši novinku, 

kandovanou dýni. Doufáme, že vás osloví 

a zaujme stejně jako nás.   

 

 

 

Ve znamení výjimečné události 

 

 

Na závěr bychom se s vámi rádi podělili o událost, která může povzbudit 

nejen mnichy, ale každého z nás. Prvního ledna jsme oslavili zlaté výročí 

otce opata ze Sept-Fons a opata zakladatele našeho kláštera, Dom Patrika. 

Připomněli jsme si 50 let od jeho prvních slibů. Každý takový příklad 

věrnosti a vytrvalosti nás posiluje a vyzývá nás, abychom se i my, každý na 

svém místě, nevzdávali, ale vytrvali i v těžkostech a protivenstvích na své 

životní cestě. 
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„Poděkovat za dobré věci, které nás potkaly, není příliš těžké, ale poděkovat za 

všechno, za radosti i za zkoušky, za úspěchy i za neúspěchy, za překážky 

kladené více či méně dobrovolně s úmyslem, abychom klopýtli, za pomluvy, za 

zlobu zasévanou do všech stran, aby zničila naši pověst, to je něco docela 

jiného! Když se však podíváme pozorněji, měli bychom opravdu děkovat Bohu, 

protože všechna tato protivenství nás nutí dělat kroky, které bychom jinak 

pravděpodobně neudělali. 

 

Využít každou příležitost k poděkování není naivní nebo směšný postoj, je to 

výraz intuice tajemného Božího plánu s každým člověkem, intuice, která může 

být jen milostí, protože zcela přirozeným pohybem se obvykle snažíme uniknout 

rozporům života nebo je v nejlepším případě překonat, aniž bychom pochopili 

jejich smysl. Kdo umí Bohu ve všem děkovat, tomu nikdy nebude chybět důvod k 

poděkování, a bude tak moci procházet životem jinak, než že si bude neustále 

marně stěžovat. 

 

Kéž nám všem blahoslavená Matka Boží, jejíž slavnost slavíme v tento den, v 

hojnosti vyprosí umění dar vděčnosti a schopnost vytrvat v hledání Boha, který 

jediný nás činí skutečně šťastnými.“ 

 

 

A to je i mé přání vám všem v tomto roce. 

 

S přáním všeho dobrého, 

o. Jiří, celerář opatství Nový Dvůr a jednatel společnosti Labora s.r.o.  

  

 

  
 

 

 


